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Transportudvalget har i brev af 30. april 2012 stillet mig følgende spørgsmål 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Henning Hyllested (EL).

Spørgsmål nr. 663:

Ministeren bedes gøre rede for, hvorfor der ved den planlagte sporfornyelse af 
strækningen Ålborg-Frederikshavn genanvendes ældre skinner, når noget så-
dant tidligere har givet anledning til problemer på f.eks. Svendborgbanen?

Svar:

Sporfornyelsen er baseret på en genanvendelse af skinner, de steder på stræk-
ningen, hvor det vurderes, at skinnerne har en restlevetid på mere end 10 år. 
Dette er forudsat i Trafikaftalen.

Sporfornyelsen på Svendborgbanen i 2009 blev gennemført som en fuld spor-
fornyelse, hvor der ikke blev genanvendt skinner.

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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